
 

 

 

Lukáš Bartášek, student specializace Logistika a management kvality 

Proč si vybral ke studiu Škoda Auto Vysokou školu, co ho na studiu nejvíce 

baví, a jaké byl dal rady novým studentům?  

Přečtěte si rozhovor s Lukášem Bartáškem!  

 

1. Proč sis vybral ŠAVŠku? 

Šavšku jsem si vybral primárně kvůli pokračování v logistice, se kterou jsem započal 

již na střední škole – Škoda Akademii. 

2. Jakou studijní specializaci/studijní program na ŠAVŠce studuješ? 

Někdy mi přijde, že všechny díky volitelným předmětům, které si zapisuji, ale 

vybranou mám Logistiku a management kvality. 

3. ŠAVŠka nabízí pro své studenty spousty benefitů (Erasmus+, 

Ambasadorský klub, Study&Work, zahraniční pobyt, experti z praxe ve výuce, 

povinná praxe, Career day, Formula Student)? Měl jsi příležitost už nějaký 

z benefitů využít?  

Zatím jsem se zúčastnil pouze povinné praxe a spousty přednášek/cvičení s experty 

z praxe, ale než dodělám titul, tak bych se rád chtěl podívat ještě na Erasmus. 

4. Co tě na studiu nejvíce baví? 

To, že si můžu vybrat ze spousty volitelných předmětů třeba z jiných specializací, 

které mi sice nemusí pomoct v praxi, ale mohou se stát třeba koníčkem. 

5. Jakých akcí pořádaných školou jsi měl možnost se zúčastnit (Studentský 

ples, Adaptační pobyt, Studentská grilovačka, Vánoční setkání, sportovní 

činnost v rámci USK)? 

Všech, kromě USKčka, nejsem úplně na teamové sporty. 

6. ŠAVŠka je malá škola, kde se téměř všichni znají. Jaká je na škole 

atmosféra?   

ŠAVŠka není malá škola! Sice každý student zná většinu spolužáků ze svého 

ročníku na specializaci, ale není semestr, kdy bych si řekl, hmm tady znám všechny, 

pořád je tu spoustu možností najít si spoustu kamarádů a budovat si drahocenné 

kontakty. 

https://www.savs.cz/benefity-pro-studenty


 

 
7. Jaké jsou tvé největší úspěchy a zážitky během studia? 

Pro mě je úspěch a zážitek každé povedené natáčení pro marketing školy, zvlášť, 

když to docení i spolužáci nebo kamarádi. 

 

8. Jaké jsou vaše plány po absolvování školy? 

Dle mých kalkulací budu pracovat        

9. Jaké dovednosti a znalosti sis osvojil během studia a považuješ je 

cenné? 

Mluvit, mluvit, mluvit, mluvit? Ale hlavně MLUVIT! Se všemi o příjemných i 

nepříjemných věcech.   

10. Jaké rady bys dal budoucím studentům? 

 

1. Jít na „Adapťák“ 

2. Nebát se zeptat jak učitelů, tak random lidí na chodbě na cokoli, co mě zajímá/s 

čím potřebuji pomoct 

3. Zapojovat se do projektů které škola nabízí 

 

 

 

 

 

 


